
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XLIV z Sesji w dniu 24 lutego 2022 roku 
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 r.o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:40 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk - Szanowni Państwo, pozwolą państwo, że przytoczę 

oświadczenie Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego.  

Wszyscy z niepokojem patrzymy na wydarzenia w Ukrainie. Decyzja rosyjskich władz uznaniu 

niepodległości samozwańczych republik w Donbasie i wkroczenie rosyjskich wojsk jest 

pogwałceniem międzynarodowego prawa i po raz kolejny narusza integralność terytorialną 

Ukrainy. Nasze obawy wzbudza także niespotykane do tej pory nagromadzenie rosyjskiej armii na 

innych odcinkach ukraińskiej granicy. Społeczność międzynarodowa nie może pozostać bierna 

wobec działań konfrontacyjnych ze strony Moskwy. Nasze narody doskonale wiedzą jak istotna jest 

kwestia niepodległości, suwerenności i bezpieczeństwa. Dlatego nieustannie będziemy wspierać 

integralność terytorialną Ukrainy także na szczeblu lokalnym. Mieszkańcy Nowego Dworu 

Gdańskiego pozostają solidarni i zjednoczeni ze wszystkimi mieszkańcami Sarny. Nie pozostajecie 

sami w obliczu rosyjskiego zagrożenia.  

Burmistrz Nowego Dworu Gdańskiego Jacek Michalski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk -gdy 2 dni temu jak pan burmistrz publikował to 

oświadczenie nikt z nas nie zdawał sobie sprawy, że dojdzie do najgorszego.  

Niestety dzisiejszego ranka wojska rosyjskie rozpoczęły bombardowanie terenów Ukrainy. Miejmy 

nadzieję, że wolny i demokratyczny świat zatrzyma szaleństwo rosyjskich władz. Solidaryzujemy 

się z mieszkańcami wolnej i niepodległej Ukrainy, a szczególnie z mieszkańcami zaprzyjaźnionej 

Sarny. 

 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady Z.Koćko  

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

PRZECIW (1) Ryszard Łabędzki 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak zgłoszeń.  

 

 

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Nowy 

Dwór Gdański z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie rocznego programu 

współpracy Gminy Nowy Dwór Gdański z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Wojciech Krawczyk, 

Zbigniew Koćko, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna 

Rudzińska, Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, 

Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński,  

Uchwała nr 345/XLIV/2022 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 



 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 346/XLIV/2022 

7. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i w soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i w soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 347/XLIV/2022 

 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Nowy Dwór Gdański; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 



Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Nowy Dwór Gdański.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 348/XLIV/2022 

 

9. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Brak zgłoszeń i zapytań. 

 

 

10. Sprawy różne. 

Radny M.Laskowski - chciałbym wyrazić swoje zaniepokojenie. Jestem zdruzgotany tą sytuacją na 

Ukrainie i zastanawiałem się czy w ogóle cokolwiek powiedzieć, ale nie chodzi mi tutaj o to sprawy 

wojenne. Chciałem przekazać informację od mieszkańców, bo od 8 lutego do 21 roznosiłem 

podatki rolne, które sołtysi są zobowiązani dostarczyć mieszkańcom do końca lutego. Niektórzy z 

mieszkańców mieli dość dużo pytań, zapytań, bo tych informacji z zebrań ostatnio tak było bardzo 

mało. Myślę sobie, że dużo rzeczy udzieliłem właściwie i to co miałem powiedzieć, wytłumaczyć 

to mi się to udało, ale jedna sprawa mi kilka domów, mieszkańców mnie pytali i nie umiałam 

odpowiedzieć, dlatego chciałem spytać dzisiaj. Między innymi jak wychodząc z domu to bardzo 

fajno, bardzo miło, bo jak żegnają się to zawsze bardzo dużo mieszkańców na koniec mieli prośbę i 

ja ją spełniam, że mam szczególnie pozdrowić burmistrza. Panie burmistrzu, w imieniu swoim tutaj 

pozdrawiam od mieszkańców Kmiecina przekazuję pozdrowienia. I teraz z tych spraw, których nie 

umiałem wytłumaczyć to chodzi o jedną rzecz. Minął rok jak zmieniliśmy ustawę o opłatach za 

śmieci, za odpady od osób na wodę. Niektóre gospodarstwa mają problemy jak zmienić deklarację. 

Bo nie wiedzą Ile metrów wody poszło im do kanalizacji. Nie umieją z tego policzyć. Nie 

zachowali sobie rachunków i informowali mnie, że idą do „Szop-u”, „Szop” takiej informacji nie 

chce podawać, ka ze wypisywać podania, opłacić i dopiero dostaną taką informację. Mi się wydaje, 

że to taka sprawa powinna być na bieżąco informowana, nawet system w Urzędzie Miejskim 

powinien być widoczny czy to się po prostu kompensuje tam, czy te koszty za śmieci 

systematycznie się mniej więcej miesząc to, co mieszkańcy też wpuszczają do kanalizacji. Nie 

wiem, panie burmistrzu czy Pan dzisiaj na to odpowie, ale jeżeli mi się wydaje, że to jest jeżeli 

tylko kilka osób mnie o to pytało, to znaczy, że jest to prawda. Uważam, że powinni podać, ile 

metrów wody, bo mają w systemie. Bez żadnego, nawet telefonicznie podać PESEL, nazwisko, 

mam taką prośbę, chcę zmienić deklarację i tutaj powinno być to jakoś bardziej uzupełnione.  Jak 

jestem przy tej wodzie to chciałem się jeszcze zapytać, czy panie burmistrzu znalazło się to 5 000 

mieszkańców, które myśmy bardzo mocno po prostu dyskutowali na ten temat i czy to pokrywa 

teraz te po tym jednym roku, czy to pokrywa nam te koszty, które gmina płaci i ci mieszkańcy 

płacą, czy to się bilansuje?  

Burmistrz J.Michalski -przede wszystkim bardzo dziękuję za pozdrowienia od mieszkańców,  

również pozdrawiam. Bardzo się cieszę, że pan radny Laskowski ma bezpośredni kontakt z 

mieszkańcami. A dzięki temu pewnie są trochę bardziej doinformowani niż te osoby, które takiej  

możliwości, ci mieszkańcy, którzy takich kontaktów nie mają. Jeśli chodzi o pytania ja tutaj 

poproszę pana burmistrza Rafała Kubackiego, żeby wyjaśnił, czy można będzie w jakiś tam sposób 



usprawnić przepływ informacji i przede wszystkim reakcję, czy też formę przekazywania 

informacji przez spółkę Szop, a jednocześnie może poproszę o parę uwag dotyczących tego,  

czy nam się bilansuje.  Chociaż ja tutaj uprzedzę pewną kwestię.  Nawet gdyby nam się nie 

bilansował w stopniu przewidywalnym to i tak nie przewidujemy propozycji zmian, mogę tutaj 

wprost powiedzieć podwyższania opłaty za śmieci w tym roku i sądzę, że również w przyszłym, 

chociaż oczywiście do końca nie wiemy co nie wydarzy, jeśli chodzi o sytuację finansową gminy, 

mieszkańców i naszego państwa.  

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki - jeżeli chodzi o składane deklaracje to tak naprawdę każdy 

mieszkaniec jest zobowiązany do tego, żeby tą deklarację złożyć i on podaje faktyczne zużycie w 

odniesieniu do sytuacji, która zaistniała. Łatwiej byłoby, gdyby były podliczniki, można  

byłoby zweryfikować nawet na podstawie rachunków jakie jest zużycie nastąpiło w ciągu roku i 

potem na zasadzie bilansu wtedy to obliczyć. Wiem, że problem raczej dotyczy tych  

początkowych okresów, czyli styczniowych, kiedy gmina jeszcze nie otrzymuje w pełni zestawień 

zarówno ze spółki Szop, a także spółki CWŻ. My mamy porozumienie z obydwoma 

przedsiębiorstwami, także gdzieś zawsze na koniec stycznia otrzymujemy, jesteśmy w stanie to 

zweryfikować, także jeżeli są mieszkańcy poszczególnych nieruchomości, którzy mają jeszcze 

problem jakby z weryfikacją i stwierdzeniem czy faktycznie ta różnica jest bardzo znacząca,  

bo mamy świadomość, że to jest woda, która jest zużywana i na potrzeby podlewania ogródków czy 

napełniania basenu, tylko można sobie w taki sposób potem odliczyć. Natomiast my  

mamy taką możliwość. Wiem też, że można wystąpić indywidualnie do  

spółek i nie wiem czy w związku z tym, że jest to wniosek, weryfikacja, są pobierane opłaty na 

dzień dzisiejszy, to jeszcze sobie zweryfikujemy i będziemy rozmawiać w tym zakresie. Natomiast 

tak jak mówię, tu możemy jak najbardziej pomóc mieszkańcom. Mamy już te pełne zestawienia. 

Także możemy sprawdzić i w oparciu o te dane uzyskane zobaczyć czy faktycznie na tej danej 

nieruchomości są takie różnice i wskazania. Jeżeli chodzi o gminę, co tam przybyło pani  

skarbnik powie, natomiast ja mogę powiedzieć tak, my się przygotowujemy na dzień dzisiejszy, 

jeżeli chodzi o założenia do systemu do przetargu na transport odpadów. Przypomnę, że do 30 

czerwca bieżącego roku jesteśmy związani umową z firmą COMA w tym zakresie, natomiast od 1 

lipca po rozwinięciu procedury przetargowej pojawi nam się czy też nowy, czy obecny  

operator w zakresie transportu i odpadów, więc wtedy będziemy patrzeć, jak to ma się w całości do 

bilansu. Są też pewne ograniczenia wynikające z ustawy i też warto o tym przypomnieć, ponieważ 

ustawa jednoznacznie, że opłata w tym systemie, w którym obecnie jesteśmy, czyli od ilości zużytej 

wody może być w gospodarstwie domowym opłacana do wysokości 150 zł, wobec tego te osoby, 

które na dzień dzisiejszy te normy przekraczając nawet jeżeli zużycie wyszłoby powyżej 150 

złotych to w relacji, w opłacie wpisuje się kwotę, której ustawowo przekroczyć nie możemy.  

 

Skarbnik Gminy A.Pałubicka - ja powiem tak, jeśli chodzi o 2021, czyli ten rok, w którym 

wprowadziliśmy zmianę taryfy i zasad po stronie różnica między dochodami, a wydatkami 

zamknęła się kwota na plus 53 000 zł. Na rachunku bankowym zostało nam 57 000.  

Ja mówię już w pełnych tysiącach. Jeśli chodzi natomiast o aktualny stan środków to jest on 

naprawdę na tą chwilę wystarczający na regulowanie bieżących zobowiązań. Jeśli chodzi o  

to, co zostało nam do ściągnięcia od mieszkańców to łączna kwota należności to jest 326.000 i z 

tego 168.000 to są należności do ściągnięcia z samego roku 2021.  

 

Radna W. Przyborowska - Panie burmistrzu, ja mam pytanie dotyczące planowanej przebudowy  

i modernizacji skrzyżowania przy ulicy Jantarowej. Mieliśmy ostatnio na posiedzeniu komisji 

okazję wysłuchać bardziej szczegółowych informacji, takie, które dotyczą harmonogramu 

planowanych prac. Jest to bardzo dobra wiadomość, że otrzymaliśmy to dofinansowanie.  

Przebudowa tego skrzyżowania jest długo oczekiwana i po prostu otrzymałam też takie pytania od 

mieszkańców jak to będzie wyglądało, w jakim czasie możemy spodziewać się przebudowy i już 

tego efektu finalnego.  



Burmistrz J.Michalski - jak tutaj przypomniała pani Wioletta Przyborowska i o czym też 

informowaliśmy na początku tego tygodnia, o czym informowaliśmy w ramach Rządowego  

Funduszu Rozwoju Dróg gmina Nowy Dwór Gdański otrzymała obietnicę sfinansowania 50% 

kosztów przynajmniej tych kosztorysowych inwestycji, którą nazwaliśmy przebudowa i budowa 

dwóch skrzyżowań dróg gminnych z drogą wojewódzką w Nowym Dworze Gdańskim. Mówimy 

tutaj dwóch skrzyżowaniach, bo tam przypomnę i zresztą wszyscy o tym wiemy mieszkańcy  

Nowego Dworu i gminy, że ta inwestycja będzie dotyczyła ulicy Jantarowej, Morskiej, Kanałowej, 

Wiejskiej i po części Portowej. Czyli rzeczywiście jest to skrzyżowanie bardzo newralgiczne.  

Wniosek, znaczy kosztorys na, oczywiście być może jest obarczony pewnym błędem, ale na 

wykonanie tej pracy zakładał niespełna 4,5 miliona złotych. Rządowy Fundusz obiecał nam  

połowę, czyli 50%. Jest to kwota 2 219 750 zł. Bardzo się z tego cieszymy. Te pieniądze to są 

podzielone na dwie transze. Część pieniędzy dostaniemy w tym roku, a zdecydowaną większość 

kwoty w roku 2023. A to jakby już wskazuje na to, że będzie to inwestycja, którą  

zakończymy w przyszłym roku. Musimy też sobie zdawać sprawę z tego, że ta inwestycja nie 

powinna się odbywać w okresie szczytu wakacyjnego, bo będziemy mieli wtedy bardzo duże  

utrudnienia nie tylko na terenie miasta, ale w ogóle na terenie gminy związane z dotarciem turystów 

na Mierzeję Wiślaną, więc najprawdopodobniej tę inwestycję będziemy przeprowadzać w  

okresie zimowo-jesiennym. Oczywiście zimowo, jeśli warunki atmosferyczne na to pozwolą. Więc 

najprawdopodobniej będzie się odbywała na przełomie roku 2022 i 2023 tak, żebyśmy z kolei przed  

sezonem urlopowym 2023 ją dokończyli i zakończyli. Powiązaną inwestycją i tutaj bardzo się 

cieszę i gratuluję panu staroście, radnym powiatu nowodworskiego i pracownikom Starostwa  

Powiatowego, powiat także otrzyma dofinansowanie. Otrzyma dofinansowanie, które będzie w 

pewnej części dotyczyło naszej gminy. Na wysokim 11 miejscu tej listy powiatowej znajduje się  

zadanie przebudowa czterech dróg w powiecie nowodworskim. To jest droga 2334G Jeziernik, 

droga 2329G Broniewo, droga 2316G Łaszka i droga 2309G Żelichowo. I ta droga jest dla nas 

bardzo ważna, ponieważ stanowi pewną alternatywę dojazdu w kierunku mierzei. Przynajmniej dla 

samochodów lekkich, osobowych. Bardzo się cieszymy i na pewno będziemy współpracować ze 

starostwem, jeśli chodzi o ustalenie terminów. Bardzo by nam zależało, żeby te inwestycje nie 

przebiegały równocześnie, bo zwiększyłoby to jeszcze chaos drogowy i utrudniło komunikację z 

Mierzeją Wiślaną. Myślę, że tutaj nie będzie problemów. Natomiast w tej chwili bardzo mocno 

przystępujemy do pracy związanej z dopięciem wszystkich formalności. A nie takie łatwe ze  

względu na to, że musimy współpracować z Zarządem Dróg Wojewódzkich i nie mówię, że ta 

współpraca źle się układa. Wprost przeciwnie. Natomiast no jest to sytuacja szczególna.  

Musimy tu pewne rzeczy ustalić, kto powinien jakimi elementami przygotowania pod decyzję o 

możliwości wykonania tej inwestycji, kto jakie zadania powinien wykonać i to zrobimy w 

najbliższych dniach.  

 

Radny Radosław Wójcik - Panie burmistrzu, na początku pan przewodniczący przeczytał  

stanowisko pana burmistrza, za które dziękujemy, bo to rzeczywiście bardzo dobrze, że taka szybka 

reakcja i wiemy co się dzieje. Ale chciałbym teraz jeszcze troszeczkę dopytać.  

Jeżeli sytuacja się zacznie dynamicznie rozwijać. Myślę, że nie, ale musimy na wszystko być 

przygotowani. To może dużo pytań od osób na przestraszonych, wystraszonych, zainteresowanych.  

Te pytania będą skierowane przede wszystkim do najbliższych. Czyli do sołtysów, radnych, 

proboszczów. Czy planujemy w najbliższym czasie jakiś zespół kryzysowy? Nie wiem czy  

w gminie, czy w powiecie, czy jakiś rejonowy i czym jakieś ułatwienia dla nas, informacje właśnie, 

jak powiedziałem sołtysów, radnych, proboszczów, liderów takich społeczności, żebyśmy mogli 

szybką jakąś informację uzyskać i ewentualnie pomoc. No to myślę, że to takie dmuchanie na 

zimne, ale dobrze mieć zawsze plan, prawda?  

 

Burmistrz J.Michalski - Panie Radny, Szanowni Państwo, słusznie pan zauważył, że sytuacja jest 

dynamiczna. Miejmy nadzieję, że nie będzie ona się rozwijała w sposób dramatyczny dla 

mieszkańców Ukrainy. To jest wojna, w związku z tym uruchomione zostaną w miarę potrzeb 



pewne procedury przygotowywane na szczeblu centralnym i jakby przekazywane nam przez służby 

pana wojewody jako reprezentanta rządu w terenie i my będziemy postępować zgodnie z tymi 

procedurami. Czyli tutaj bardzo dużo będzie pracy przed panem Andrzejem, który odpowiada na 

zarządzanie kryzysowe i ludźmi, którzy są w tych procedurach wyznaczeni. A jesteśmy w stanie 

pogotowia, jak państwo wiedzą trwa alert przeciwko zagrożeniu cyberprzestrzeni już od paru  

dni. Będziemy działać zgodnie z procedurą, natomiast z punktu widzenia wiedzy osób takich 

właśnie, o których pan radny mówił, czyli radnych i liderów wiejskich to na pewno będziemy 

uruchamiać kanał informacji w miarę potrzeb.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk - myślę, że przy okazji też warto zdać sobie sprawę  

z tego, że ta wojna toczy się nie tylko niestety na terenie Ukrainy, ale również w przestrzeni 

internetowej, a przecież każdy na pewno teraz ze zwiększoną uwagą śledzi różne doniesienia. 

Starajmy się korzystać z wiarygodnych, sprawdzonych źródeł. Nie ulegajmy jakimś fake-newsom, 

których teraz będzie mnóstwo, a wojna również w ten sposób będzie przebiegać.  

Myślę, że warto na to zwrócić uwagę.  

 

Radny Z. Koćko - panie burmistrzu, mam prośbę. Do regulaminu, żeby przesłać na naszą pocztę 

jakie Polskie Wody miały uwagi do poprzedniego regulaminu. Chodzi o uwagi Wód Polskich do 

poprzedniego regulaminu.  

 

Burmistrz J.Michalski-oczywiście prześlemy te materiały jak najszybciej.  

 

Radna D.Sobocińska - ja chciałam się pochwalić i podziękować za to, że inwestycja w Jazowej 

została już zrealizowana. Powstały lampy, które zostały zamontowane w kierunku od mostu do 

mostu powstałego na S7 na nowej, że tak powiem autostradzie i rozbłysnęło światło. Bardzo 

dziękuję za tą inwestycję. Dziękuję osobom w urzędzie, które bezpośrednio też pilotowały tą 

sprawę. Dziękuję bardzo w imieniu mieszkańców. Na pewno wpłynie to na bezpieczeństwo. Bardzo 

dziękuję, panie burmistrzu.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XLIV sesji w dniu 24 lutego 2022 roku. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska                        Wojciech Krawczyk 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


